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Na een lange voorbereiding was de groep die Uithoorns Mooiste organiseert heel benieuwd 
of het aantal deelnemers aan deze bekende loop na een aantal magere jaren door corona 
weer zou aantrekken. Er was dit jaar extra aandacht gegeven aan de 10 EM om daarmee 
meer lopers enthousiast te maken voor deze afstand. Hoewel het aantal lopers bij de eerste 
lopen van het Z en Z circuit enigszins tegenviel, mede door slechte weersomstandigheden, 
konden wij ons verheugen in een groot aantal deelnemers, nl. 1200. De goede organisa�e en 
de voorgaande publiciteit hebben daar zeker een rol in gespeeld. 
In april starte alweer de voorbereidingen op de Kooyman Polderloop met het benaderen 
van sponsors. Ook dit jaar lukte het weer om een groot aantal enthousiaste bedrijven aan 
deze loop te binden. Mede door het grote aantal voorinschrijvingen besloten we de na-
inschrijvingen direkt in de tent op de laptop te verwerken. Het was even wennen maar 
achteraf waren we heel tevreden met deze opzet. Ook bij de Polderloop konden we weer 
heel tevreden zijn over het aantal deelnemers. Veel kinderen aan de start bij de 1 km en ook 
de langere afstanden waren goed bezet, in totaal bijna 700 deelnemers. 
De jaarlijkse scholierenveldloop in begin oktober was ook nu weer een groot kleurrijk 
spektakel met alle scholieren in de kleuren van hun school. Grote groepen, soms meer dan 
100 per jaargang, stonden aan de start, uiteindelijk namen 875 scholieren deel aan deze AH 
Jos van den Berg scholierenveldloop.  
Evenals bij de Polderloop zorgde het technische team van AKU ervoor dat met ons eigen 
uitslagenregistra�esysteem de uitslagen zeer snel beschikbaar waren. 
Op ini�a�ef van buurvereniging UWTC organiseerden UWTC en AKU voor de eerste keer in 
oktober een run-bike-run evenement op ons sportpark. De opzet was bewust kleinschalig 
omdat we het eerste jaar ervaring wilden opdoen met deze combina�e van fietsen en lopen. 
Mede door de beperkte publiciteit was het aantal deelnemers klein maar iedereen was wel 
heel enthousiast over deze wedstrijdvorm en beide verenigingen gaan na de zomer weer om 
de tafel om een tweede edi�e te organiseren. 
 


